



Cherry Crochet



Cerise Crochet





English

Material

- α 2mm or 2.5mm hook for a 'life-size' result.
- α Appropriate sized yarn (cotton would be best) in colours red and green
- α a big sewing needle
- α scissors
- α stitch marker (or a piece of yarn of an other colour)
- α stuffing material (I use synthetic cotton wool)
- α fabric stiffener or thin metal wires (optional)
- α a strap or key chain (optional)

Abbreviations

(This pattern will use US abbreviations throughout).

- MR = magic ring
- ch = chain
- sc = single crochet (UK double crochet)
- hdc = half double crochet (UK half treble)
- dc = double crochet (UK treble)
- tr = treble crochet (UK double treble)
- p# = picot + number of ch it's made of
- inc = increase
- dec = decrease
- sl st = slip stitch

Note

To make sure your creation is safe for small children, do not use metal wires or fabric stiffener.

If you have any questions, or you would like to see more of my work, you can find me here:
chiyokocutecreation.wordpress.com
www.facebook.com/chiyokocutecreation

Do not sell this pattern, I worked hard on this, so selling it under your own name is stealing. This pattern should only be available on the following websites:
chiyokocutecreation.wordpress.com
www.ravelry.com/people/ChiyokoCC
(If you found this pattern elsewhere, please notify me).

The creation made using this pattern should only be used for yourself or as a gift. Do not sell the creation made from this pattern.

If you wish to display your creation made from this pattern on your blog, website, Facebook etc., please add "pattern by Chiyoko Cute Creation" or the like somewhere in there. That would be very nice of you :)



Français

Matériel

- α un crochet 2mm ou 2.5mm pour un résultat "taille réelle"
- α fil de taille appropriée (cotton recommandé) de couleurs rouge et vert
- α une grosse aiguille à coudre
- α ciseaux
- α marqueur de maille (ou fil d'une autre couleur)
- α rembourrage (j'utilise de la ouate synthétique)
- α durcisseur tissu ou fil de métal fin (optionnel)
- α un strap ou porte-clefs (optionnel)

Abréviations

- CM = cercle magique
- ch = chaînette (ou maille en l'air)
- ms = maille serrée
- dmb = demi-bride
- br = bride
- db = double bride
- p# = picot + nombre de ch le constituant
- aug = augmentation
- dim = diminution
- mc = maille coulée

Note

Pour la sécurité des jeunes enfants, n'utilisez pas de fils de métal ou de durcisseur pour tissu.

Si vous avez des questions, ou que vous voulez voir plus de mes créations, retrouvez-moi ici :
chiyokocutecreation.wordpress.com
www.facebook.com/chiyokocutecreation

Ne vendez pas ce modèle, j'ai travaillé dur dessus, donc le vendre à votre nom c'est du vol. Ce modèle devrait se trouver seulement sur les sites web suivants:
chiyokocutecreation.wordpress.com
www.ravelry.com/people/ChiyokoCC
(Si vous avez trouvé ce modèle ailleurs, merci de me le faire savoir.)

La création faite à partir de ce modèle ne devrait être utilisée que par vous-même, ou comme cadeau. Ne vendez pas la création faite à partir de ce modèle.

Si vous souhaitez montrer votre création faite à partir de ce modèle sur votre blog, site, Facebook, etc., ajoutez s'il vous plaît "modèle de Chiyoko Cute Creation" ou quelque chose de similaire. Ce serait très gentil de votre part :)



Fruit x2 red

round 1) 6sc in MR (mark last stitch, and do that for every round)
 2) inc (=2sc in one stitch) all around (=12 stiches)
 3) *repeat: inc in one stitch, sc in the next one* around (18)
 4) *inc in one stitch, 2sc (one sc in the next 2 stiches)* around (24)
 5 to 10) sc all around (24)
 Sew in the end of the MR to make sure it stays closed tightly
 11) *2sc, dec* around (18)
 12) *sc, dec* around (12), fill
 13) *sc, dec* around (8), fill again
 14) dec around (4)
 Sew the hole shut and fasten off, then stick the needle in the middle of the shut hole, through the cherry, and pull to create a dip in the top of the cherry. Cut left over yarn.

Leaf green

round 1) ch6
 2) ch1, then hdb in the sixth chain, and go down the chain with: db, tr, db, db, hdb
 3) in the same ch as the last hdb; sc, p2 (ch 2, then slst in the first of those ch)
 4) on the other side of that ch used in round 3: sc, hdc. Then go down the chain with db, db, tr, db. In the last ch, together, hdc, sc.
 Fasten off. Leave some yarn to sew later.

Fruit x2 rouge

rang 1) 6ms dans CM (marquez la dernière maille, faites ça pour chaque rang)
 2) aug (=2ms dans une maille) tout autour (=12 mailles)
 3) *répétez : aug dans une maille, ms dans la suivante* autour (18)
 4) *aug dans une maille, 2ms (une ms dans les 2 suivantes)* autour (24)
 5 à 10) ms autour (24)
 11) *2ms, dim* autour (18)
 12) *ms, dim* autour (12), rembourrez
 13) *ms, dim* autour (8), rembourrez de nouveau
 14) dim autour (4)
 Fermez le trou en cousant, faites un nœud, puis enfoncez l'aiguille dans le milieu du trou fermé, à travers la cerise, puis tirez dessus pour former un creux dans le haut de la cerise. Coupez le fil.

Feuille vert

rang 1) ch6
 2) ch1, puis dmb dans la sixième chainette, et continuez le long de la chainette avec : br, dbr, br, br, dmb
 3) dans la même ch que la dernière dmb : ms, p2 (ch2, puis mc dans la première de ces ch)
 4) dans l'autre côté de la même ch utilisé dans rang 3 : ms, dmb. Puis le long de la chainette : br, br, dbr, br. Dans la dernière ch, ensemble, dmb, ms.
 Faites un nœud. Laissez du fil pour coudre plus tard.

Stem green

- 1) slst in the middle of the dip of fruit 1, ch10, p3, ch10
- 2) slst two times (or more) in the middle of the dip of fruit 2
- 3) slst up the chain. If you want to make it a strap/keychain, omit the picot and slst down the other chain. Otherwise slst in the picot as well.
- 4) slst in fruit 1. Fasten off.

Assembly

Sew the leaf to the top of one of the chains of the stem. In case of a strap or keychain, sew it just under the picot, otherwise sew it wherever you want.

If you want, you can use fabric stiffener to make the stems stay upright and straight.

And that's it! Enjoy your beautiful cherries!



Tige vert

- 1) mc dans le milieu du creux du fruit 1, ch10, p3, ch10
- 2) mc deux fois (ou plus) dans le milieu du creux du fruit 2
- 3) mc en remontant la chaînette. Si vous voulez en faire un strap/porte-clefs, évitez le picot et mc le long de l'autre chaînette. Sinon, mc dans le picot aussi.
- 4) mc dans le fruit 2. Faites un nœud, intégrez le fil.

Assemblage

Cousez la feuille en haut de la chaînette de la tige. Si vous en faites un strap ou porte-clefs, cousez le juste sous le picot, sinon cousez le où vous voulez.

Si vous voulez, vous pouvez utiliser un durcisseur pour tissu pour rendre la tige droite et la faire tenir debout.

Et voilà! À vous les belles cerises!



*chiyokocutecreation
.wordpress.com*

